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Abstract (en)
A method for laying-down courses of road building material by a mobile finisher provided with a compaction-aggregate, preferably a tamper, and
a finisher of this type are described, the frequency of the compactor drive being adjusted as a function of a predetermined laying-down speed
and predetermined parameters of the course to be laid down. To avoid irregularities in the course to be laid down, in particular during start-up,
it is proposed that the actual laying-down speed be measured by a sensor and the frequency of the compactor drive be altered automatically in
accordance with a preset desired-value curve if the actual laying-down speed differs from the predetermined speed. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zum Einbau von Schichten eines Straßenbaumaterials durch einen fahrbaren, mit einem Verdichtungsaggregat, vorzugsweise
einem Tamper, versehenen Straßenfertiger und ein derartiger Straßenfertiger beschrieben, wobei die Frequenz des Verdichterantriebs in
Abhängigkeit von einer vorbestimmten Einbaugeschwindigkeit und vorbestimmten Parametern der einzubauenden Schicht eingestellt wird.
Um Unregelmäßigkeiten in der einzubauenden Schicht insbesondere beim Anfahren zu vermeiden, wird vorgeschlagen, daß durch einen
Sensor die tatsächliche Einbaugeschwindigkeit festgestellt und die Frequenz des Verdichterantriebs bei Abweichungen der tatsächlichen
Einbaugeschwindigkeit von der vorbestimmten Geschwindigkeit nach einer vorgegebenen Sollwertkurve selbsttätig verändert wird. <IMAGE>
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